
Romelanda UF PROTOKOLL Nr 3-2019
Romevi Hög 130
442 92 Romelanda 2019-03-04 § 33 – 48

Art Huvudstyrelsemöte 
Tid 19.00
Plats Romevi
Närvarande: Thomas Thunberg, Liisa Sjöberg, David Arfvidsson, Maria Carlsbogård, Robert 

Rehammar (delvis)

Ansvarig
§ 33 Öppnande

§ 34 Dagordning

§ 35 Föregående
        Protokoll

Thomas hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

Dagordning godkändes.

Föregående protokoll godkändes.

§ 36 Kansliinfo - Fortfarande inget svar från vägföreningen om ändrade 
klippytor.

- Diskussion kring hantering av personuppgifter samt 
godkännande för att vara med på bild. För befintliga 
medlemmar så lämnas det ut en lapp där föräldrar får 
godkänna samt skriva sina kontaktuppgifter. För nya 
medlemmar så hänvisar vi till hemsidan där detta görs 
elektroniskt.

- Kontrollera med Folksam vilka låskrav det finns på 
utrymningsdörrar, behöver det finnas ett separat lås 
som inte öppnas av nödöppningsmekanismen?

-TT

-

-RR

§ 37 Ekonomi - Maria presenterade kalkyl för nytt låssystem samt 
grundläggande funktioner i systemet. Ca 90 000 kr med
40 nycklar.

- Fakturor för medlemsavgifter på väg ut till 
medlemmarna.

- Thomas T visade avtalsförslag för gräsklippning 2019. 
Skicka till vägföreningen.

- Kommit in 68 000 kr från Bingoalliansen.
- Kommunalt och statligt LOK-stöd inkommit, ungefär 

70 000 kr.
- Kenneths slutlön var 53 000 kr.
- Maria redovisade offerter kring sarg till konstgräset och

golv i bordtennislokalen. Beslutades att fråga Unisport 
på pris att köpa allt från dem. Maria har också mailat 
kommunen om sarg, inget svar ännu.

- Positivt diskussion kring anställning av Kenneth, vi 
behöver klarlägga med Arbetsförmedlingen vad vår 
kostnad blir samt få klart avtalet kring gräsklippning.

- MC

-

- TT

- MC

- TT

§ 38 Sponsring - Thomas T träffar Maxi 7/3.
- Många sponsorer till herrtröjorna och matchprogram.

- TT



- Maria gör ett utskick med en sponsorfolder. - MC
§ 39 Fotboll - Ledarträff genomförd. Positivt. Utbildning i 

knäkontroll för de som missade förra tillfället.
- Möte på gång med fortsatta diskussioner kring 

samarbete inom fotbollsalliansen.
- Thomas T redovisade från GFF Årsmöte. Kommer en 

ny app under våren som ska konkurrera med andra 
sociala medieplattformar. Du kan välja lag eller 
förening att följa, direkt lägga upp klipp eller 
kommentarer från pågående match. Såg intressant ut.

- Gick igenom aktuell status i damlaget. Få spelare (14-
14st.), Johanna är just nu ensam ledare. Diskussioner 
kring samarbete pågår.

- Skicka in avtal om samarbete till förbundet.
- Föräldramöten i de olika lagen pågår.

- TT/MC

§ 40 Innebandy - Maria redovisade från mötet angående problemet med 
Sparråshallen. Eventuellt är problemet inte löst till 
starten av säsongen 2019/2020. Vi behöver bevaka 
fördelningen av träningstider.

- Derby tisdag v11 18:30.
§ 41 Gymnastik - Inget att meddela

§ 42 Boule - Har haft sitt årsmöte. Maria deltog och presenterade 
bl.a. föreningens ekonomi.

§ 43 Bordtennis - Planering pågår för ommålning av väggarna i 
bordtennislokalen..

§ 44 Förenings-
organisation / 
Föreningsutveckling

-

§ 45 Övriga frågor - Det är stökigt i Diserödsskolan. Robert tillsammans 
med andra ledare har engagerat sig. Kontaktar SISU 
(Rickard Cander) för att få stöd / tips.

- Nästa utrymme att renovera är kapprum samt tak i 
handikapptoalett. Arbetet kan antagligen påbörjas några
dagar efter årsmötet.

- Styrelsen beslutade att bjuda in den politiska alliansen 
till årsmötet.

- Liisa meddelade tyvärr att hon inte fortsätter i styrelsen 
efter årsmötet. Vi hoppas dock kunna engagera henne i 
arbetet kring föreningen på andra sätt än i styrelsen.

- RR

- TT

§ 46 Planering - Styrelsemöten måndagar 19:00: 1/4, 6/5, 3/6, 12/8, 2/9, 
7/10, 4/11, 7/12 (lördag)

- Årsmötet: 27/3 19.00
- Vårens arbetsdag: 13/4 9:00-12:00



- Sommarfotbollsskolan: 13-14/6, 17-18/6
- 3-sammandrag: 4-5/5
- RUF-dagen 24/8 10:00-14:00
- Bemanning Bingo 17/9
- Höstens arbetsdag: 21/9 9:00-12:00
- Årsfest: 19/10
- Höstmöte: 13/11 19:00

§ 47 Nästa möte Nästa möte: 1/4
För fika ansvarar: Maria C.

§ 48 Avslutning Mötet avslutades

…………………………….. ………………………..
 
Thomas Thunberg Maria Carlsbogård
Ordförande Sekreterare 
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